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KLONEN IN DE BAARMOEDER  

  
Martijn van Staveren 12-okt-2023 

  
EXPERIMENT VAN EEN CYBORG BESCHAVING SAMEN MET DE ES-RA-AH  

  
Martijn was bij een experiment aanwezig, in een menselijk programma, die feitelijk 

Cyborgs zijn. Het zijn vrij lange mensen, heel dun zijn ze en heel smal, hele rechte 
gezichten, hele mooie, heldere, blauwe ogen. Kleine gaatjes maar toch een beetje 

oren. Hele dunne lange vingers. Ze zijn heel efficiënt in hun bewegingen en heel 
efficiënt in hun handelen. 

  

Ik was aanwezig bij een heel groot experiment, bij het project wat ze deden, samen 
met de Es ra’a beschavingen om klonen die in de trilling binnen zijn gekomen in de 

vorm van embryo’s in menselijke lichamen, dus in dit geval meestal bij vrouwen, 
terwijl er ook bij mannen is geëxperimenteerd, dat er kloonwezens in de 

baarmoeder van vrouwen terecht kwamen.  
En daar ben ik bij betrokken geweest. Samen met deze beschavingen en de Es ra’a 

heb ik meegedraaid met mijn bewustzijn in dat onderzoek om die wezens die daar 
parasiteren, vaak zonder dat die vrouwen dat wisten. Grote misbruikprogramma’s 

zijn dat, echt als je daar de deksel van opentrekt dan gaat hier het dak eraf, bij 
wijze van spreken.  

  
Het is echt enorm wat er is gebeurd, wat er aan misbruik is gepleegd. Om al die 

onderzoeken te richtten op het kunnen verwijderen van die entiteit die in de 
baarmoeder terecht waren gekomen, zonder dat wij die hoefden te verwijderen. 

Dus dat we de keuze, de reactie, aan de entiteit zelf overlieten.  

  
Ik heb dat gezien, ik heb dat bestudeerd, ik ben erbij geweest, ik ben er ook 

helemaal in geweest. Ik ben helemaal in die baarmoeder geweest.  
Dus ik heb gezien hoe die wezens zich d.m.v. kubussen en informatievelden - dat 

zijn allemaal geometrische informatievelden- gehecht zaten in de trillingsvelden, 
vibratie, dus fysiek, dus in de moeders. Het was heel ingrijpend.  

  
En deze beschavingen dat zijn echt cyborgs. De cyborgs die zijn gebouwd door 

andere wezens, uit een ander universa, waarvan een deel van die wezens 
oorspronkelijk is die via avatarsystemen daarin leven.  

  
En die beschaving is zo geavanceerd, maar je voelt helemaal niks bij die mensen. 

En toch is er een hoge vriendschap tussen – in dit geval- tussen hen en mij. Maar 
waardering voor wie zij zijn. Je voelt dat daar geen emotietaal wordt gesproken. 

Helemaal niet. Het lijkt, soms een heel klein beetje hoor, vanwege de 
intelligentiehoeveelheid. Het lijkt soms wel op een heel hoog academisch gesprek 

uit een boek. Het lijkt wel op een heel hoog academisch niveau wat overal hout 

snijdt. Alles klopt van wat er gezegd wordt. Alles, ze weten alles. Ze hebben daar 
hele mooie apparaten, op dunne folie, nog dunner dan folie, een folieachtig scherm, 
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een schermpje, zoiets. Dat is niet een scherm wat je kunt pakken, maar het is er 
wel. Het bestaat uit een ander informatieveld. Het is materie maar ik kan het niet 

pakken.  
Daar ga je voor staan en dan richt je je op de Force…- dat was mijn aandeel in het 

experiment- richt je op de Kracht binnenin. 
  

RICHTEN OP DE FORCE DIE TUSSEN ONS IN IS 
Daar zijn een aantal dingen in belangrijk die ik zelf, Martijn, heel goed beoefen 

/draag.  
Dat is het BESEF dat jij en ik niet onafhankelijk zijn van elkaar.  

Jij bent helemaal onafhankelijk van mij en ik van jou, maar voorbij die perceptie, 
omdat we energiewezens zijn, is de ruimte die er tussen jou en mij lijkt te zijn, die 

wordt gevuld door wie WIJ zijn.  
Dus je ontmoet elkaar op een ander niveau. Dus overal tussen ons in is de Force! 

En die kun je horen. Je kunt waarnemen met je bewustzijn. Er een ruimte overal 

tussen ons in, gevuld is door de kracht. En dat is een BESEF wat ik inzette. Tussen 
hen en mij, zo verbond ik het. En omdat ik het zo kon verbinden – en als dat dan 

gebeurde- was het gelijk boem en gingen ze gelijk aan het werk. Niet van goh, hoe 
je ook in het echt heet, wat fijn dat je dat hebt gedaan, Dat hoeft helemaal niet. Je 

hoeft elkaar überhaupt niet te bedanken, er was gelijk efficiëntie op een heel hoog 
niveau en tegelijk gewerkt. En dan ging ik met mijn bewustzijn zo voor dat raampje 

en dan ging ik met mijn bewustzijn via dat besef contact krijgen. Dat waren zij, dat 
schermpje zijn zij. En zoals we hier tegenwoordig telefoons hebben, dat je denkt 

dat je dat bent…zij hebben het echt. 
  

HET UITHALEN VAN ENTITEITEN UIT DE BAARMOEDER 
En daar ging ik in, in dat schermpje, en dat zijn zij, en vervloeide ik mijn 

bewustzijn in dat scherm. Op dat moment werd ik gedigitaliseerd, - terwijl de Bron 
wie ik ben dat niet kan – en communiceerde ik mee in hun gereedschap. En zo ben 

ik met allerlei buizen en slangen, heel hoge medische apparatuur, via de mond ging 

dat, door de slokdarm heen, helemaal door andere wegen heen dan die wij van de 
anatomie van het menselijke lichaam kennen. Er zijn nog allemaal andere 

afdelingen in het lichaam. De Human Body Fields (HBF) die wij niet kennen, die 
kennen zij wel. En toen kwam ik met mijn bewustzijn, dus letterlijk ik, kwam 

terecht in de baarmoeder. En daar ontmoette ik die entiteiten. 
  

(Ik moet heel goed op mijn woorden passen, die liet ik beslissen maar dat is het 
niet) Daar is geen Ik in dat opzicht. Ik liet hen, ik stelde mezelf voor op een manier 

zonder woorden en ik voelde bij die voorstelling dat ik niet alleen was maar ook 
deze beschaving waar ik mee samenwerkte. Dus het is een vervloeiing tussen 

verschillende intelligentievelden waarbij niemand ten onder gaat aan de ander. En 
zo gingen die entiteiten, die biologische entiteiten, die gingen eruit.  

Ik ga niet in detail maar het was best wel heftig allemaal. Die gingen er dan uit, en 
dat moment dat ze eruit gingen waren hele heftige momenten van operaties zowel 

in het fysieke lichaam als in het energielichaam, dus in beide, dat is dus hetzelfde 
energie en fysiek. En daarna moest dat dan ook allemaal verzorgd worden en dan 

werd die persoon in die dimensie van de Es ra a beschaving verpleegd, verzorgd in 

een andere ruimte en tijds vacuüm en dan werden boodschappen meegegeven. Via 
het onderbewustzijn wordt er gezegd dat ze rust moeten houden. Het is heel 
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schokkend eigenlijk om de schoonheid van de schepping van deze wereld, 
biologische voortplanting van deze wereld die zo mooi hoort te zijn, - die voor heel 

veel vrouwen, misschien heb jij zoiets meegemaakt, dat je een zware bevalling 
hebt gehad of dat je niet eens een fysiek kind hebt gehad maar dat je op andere 

manieren zware bevallingen hebt ervaren. Hoe heftig het is dat schoonheid van 
leven is. 

  
EEN CYBORGBESCHAVING: ZEER TECHNOLOGISCH MAAR OOK EEN 

KINDERLIJKE ENERGIE 
Dus deze beschavingen die bezoeken de wereld ook. Zo’n dikke 95% en dienstbaar, 

werken mee en zijn zeer assistentievol om vrijheid op technologische manier te 
assisteren. Als je ze naar zo’n werkmoment ontmoet, daar heb ik ook met ze 

samen gewandeld, dan blijken het gewoon heel leuke kinderlijke energieën te zijn. 
Totaal weer anders dan hun hoge intelligentie bij het werken, want tijdens 

wandelingen, dat ik merkte van, goh, jullie kunnen mijn hartskinderen wel zijn van 

5 of 6 jaar. Dat is een hele andere manier van hoe ze zijn. Ook echt ook heel 
aandoenlijk en ontroerend. Die bezoeken ons ook. En…we worden ook bezocht, 

hier, door gevallen werelden. Dus dat zijn werelden die zijn artificieel en die hebben 
infectiehaarden opgelopen, - er is veel gebeurd- en die werelden die bezoeken ons 

(zie tekening) omdat zij willen hoe wij hen zien. Maar de feitelijke werkelijkheid is 
dat zij een onderdeel zijn van hier. Zij namen eerst deze werkelijkheid in, om 

vervolgens als je in deze werkelijkheid bent, anderen te laten denken dat ze 
buitenaardsen zijn, dat het handlangers zijn van het establishment (oprichting), 

achter de fysieke wereld hier, die deze trillingswereld, het draconische rijk, in het 
zadel houden. 

  
BUITENAARDSEN DIE BIJ DEZE WERKELIJKHEID HOREN 

En wat er nu gaande is, is dat er op de Aarde door alle ontwikkelingen -en ik kan 
niet zeggen wat wel en niet goed is, want dan word ik daar een sturende factor in- 

maar het merendeel van de buitenaardse dingen die nu ontbloot worden, zichtbaar, 

dus wereldwijd de UAP die wereldwijd van buitenaardse ontmoetingen die worden 
ontbloot. Militairen en mensen die videofilmpjes maken en uitgenodigd worden op 

alle uitzendingen. Met alle respect, maar die mensen hebben van toeters nog 
blazen geen idee. Het enige waar ze in geloven is dat het dossier nu opengaat en 

dat ze vertellen over de buitenaardsen die ons bezoeken. 
  

Maar de bezoekers die er voornamelijk zijn op dit moment en ook fysiek worden 
gezien, voornamelijk, zijn allemaal handlangers van deze werkelijkheid waar wij in 

leven. En dat zijn wel biologische entiteiten. Het zijn legers. 
Yanadath - Ja, maar alles draait om bewustwording van de mensheid, velen weten 

hier nog niets van 
  

KALIBREREN VAN JE EIGEN LEVEN 
Waarom teken ik dit? Vanwege de kalibratie, want dit is kalibratie, omdat er een 

grotere noodzaak is dan alleen maar de wereld hier een beetje rond te leven en iets 
moois van te maken. Ik vind het ook leuk in deze wereld op allerlei manieren. Je 

zult me niet naar een festival zien gaan. Maar wat ik wel heel leuk vind is gewoon 

lekker in de stad te zijn. Lekker op het terrasje zitten, in een trammetje rondrijden. 
Ik hoef niet alleen in het bos te zitten maar vind het ook leuk winkels in te lopen, 
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en te kijken en daarna lekker koffie te drinken. Ik kan ook rustig in een lounge 
zitten met harde muziek. Ik vermaak me wel, ik kan overal tegen. Ik kan ook 

lekker naar een muziektent gaan. Ik kan alles gewoon lekker alles ontvangen, alles 
mag er gewoon zijn.  

Maar waarom ik dit nu vertel is als wij naar die Bron toe willen, In deze wereld naar 
de Bron, als we dit willen kunnen ontvangen hier, uit onszelf, dit contact hier ook 

willen bewerkstelligen, contact met de Hemelse Rijken van Oorsprong. Dat zijn 
fysieke contacten die ik heb met mensen van de thuisbasis. Is allemaal gewoon 

fysiek. Vlees, vlees…besta jij niet uit licht. Ik dacht dat jij een Lichtwezen was dat ik 
gewoon door je heen kon stappen. Nou sorry, dat is dus niet het geval, wij stappen 

wel door jullie heen maar dat hebben jullie niet door.  
  

DELTA BEWUSTZIJN IS BRONNIVEAU 
Deze werkelijkheid hier (tekening), terug naar de Bron, betekent het hoofd wat ik 

de vorige keer heb getekend. Je bovenste bewustzijn is het bèta niveau, je hebt je 

sub-bewustzijn dat is het thèta niveau en je hebt je delta niveau, je deltabewustzijn 
en dat is je Bronniveau, jezelf. Als jij daarmee wilt communiceren, ik zet hem 

bewust even in twee lijntjes, als je je taak die je in je hebt, namelijk Leven brengen 
en verstoringen ontspannen, het Leven daar brengen. Als jij daar over gaat, op 

jouw manier, om deze wereld weer een Contactwereld te laten worden, onze 
dimensie hier. Ik kan er heel veel over zeggen want deze werkelijkheid is 

vervlochten, is samengevloeid met andere werkelijkheden, maar dat laat ik even 
buiten beschouwing nu.  

Als jij voelt dat deze prachtige wereld, van oorsprong paradijs, deze interplanetaire, 
interdimensionale, multidimensionale interdimensionale realiteit.  

De ontvangstruimte die deze werkelijkheid van oorsprong altijd is geweest. Als jij 
voelt dat jij daar een aandeel in hebt te brengen, op jouw manier, dat kan lekker 

thuis zijn in jouw omgeving.  
Als je kunt voelen dat dat gaat niet alleen over de beschaving van hier maar dat 

dat ook gaat over een toegangsweg van alle andere dimensies en werkelijkheden 

en dat die toegangsweg niet zomaar een toegangsweg is. Maar dat dit een 
ontmoetingscentrum is – er zijn nog een hoop dimensies gewoon intact van het 

Oorspronkelijke Gaia. 
  

PIJNAPPELKLIER EN JE HELE BEWUSTZIJN NAAR DE BRON VAN JEZELF 
TERUG LATEN KEREN 

Als jij het ook voelt dat deze wereld open kan gaan, dat je het contact opnieuw 
helemaal schoon open legt om in deze wereld mensen van andere planeten, andere 

dimensies, andere sterrenwerelden te zien lopen. Als je ook voelt dat je in deze 
wereld ook anderen mensen, die niet zozeer mensen lijken maar een andere 

levensvorm zijn…hier ook wilt ontmoeten, dat je met elkaar samen zit en in de 
verwondering en de uniekheid van het moment mag verkeren dat er anderen zijn 

uit een andere deel van het universum, de hoofdkosmos, uit een andere 
sterrenwerkelijkheid…met hún wereld. Als je ook voelt dat deze wereld weer open 

moet gaan en kán gaan…dat je communiceert met thuis, dan zul je om de 
wetgeving daarvan te herstellen, ook je pijnappelklier en je hele bewustzijn, zal 

naar de Bron van jezelf terug moeten keren. Want op moment dat je naar de Bron 

van jezelf terug keert, en je eigen informatieveld gaat draaien, wordt het statische 
frequentieveld, het bijna statische veld van deze verdieping wordt ter discussie 
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gesteld en andere scenario’s en mogelijkheden worden aangeraakt door jouw 
waterdruppel en kunnen persoonlijk vloeien.  

BOEM.  
Dat is de manier hoe ik contact heb met de mensen uit andere werelden. Het 

gebeurt feitelijk in deze wereld, de mensen hebben het ook gezien hebben daar een 
stuk in mee gezien.  Hebben het gezien. Naar de Bron gaan betekent een ander 

trillingsveld uitzenden – en het lichaam kan dat soms als heel spannend ervaren, 
dat is iets wat het fysieke lijf nog niet kent – in dezelfde omgeving waar je dan nu 

bent, vindt het plaats maar net in een ander scenario, waardoor het onttrokken 
wordt uit het driedimensionale scenario, uit het algehele beeld. En het is mogelijk 

om dat met elkaar, samen te doen. 
  

SAMEN EEN ONTVANGSTRUIMTE ZIJN 
Om samen een ontvangstruimte te zijn. Om samen met elkaar daaraan te werken. 

Als jij voelt dat je het contact met allemaal verschillende beschavingen in deze 

wereld opnieuw wilt activeren, tot leven brengen, ongeacht van wat er ook allemaal 
gebeurd is door de tijden heen, dat je daar je aandacht in kan brengen, dan zul je 

naar die taal toe moeten en die taal kun je niet bij jezelf vinden die moet in jezelf 
gesproken worden en daarom wakker wordt in je eigen bewustzijn in dat 

frequentieveld en dan kan dat plaatsvinden.  
  

Nou komt het: 
Om daar te komen moet je vanuit je bèta bewustzijn, dus de driedimensionale 

situatie waarin we zitten, in je bèta bewustzijn, zul je naar je creatievermogen toe 
moeten van de Bron van wie je echt zelf bent.  

En als je reist naar de Bron van wie je echt zelf bent kom je ook door de bipolaire 
stoornis van jezelf. Dus de angstscenario’s en daar ligt de vraag: wat houdt jou 

tegen. 
  

Ja ik wil wel contact met buitenaardsen, geen enkel probleem. Een paar weken 

geleden zegt iemand tegen mij; “ja ik snap het niet waarom we zo ons best 
hiervoor moeten doen.  

Er zijn toch ook mensen die hebben toch contact zomaar in een keer plotseling 
ergens in Afrika en dan zien ze die persoon landen, die wezens en die stappen dan 

uit en die wezens zijn toch ook niet bezig met de kracht.”  
Waarom, waarom zou dat gebeuren? Als dat gezien kan worden kan dat naar de 

hele wereld. Waarom zouden die intelligenties contact houden met 
ruimtevaartprogramma’s, ruimtevaart afdelingen, met militairen…wie denken zij 

wel dat ze zijn…nou heel wat. Dus al die techniek en al die overeenkomsten die 
allemaal achter het bewustzijn van de mensen om worden afgesloten, ze zijn 

kennelijk zo intelligent dat ze dat afspreken en uitwisselen met machthebbers op de 
Aarde die alles in stand houden van wat er tot nu toe is, die zelfs over de 

munitiefabrieken beschikken. 
  

Yanadath - Er zijn tal van goede hoge beschavingen al op aarde, leven nog langer 
dan wij op aarde. De aarde, de mensheid moet/gaat naar een hoger 

dimensie/frequentie. GFW kan de aarde niet helpen door de vrije wil en er geen 

overeenkomst, waarom niet De deepstate dient de duisteremachten, chikarss, Tall 
greys en nog een aantal, ze zijn allemaal op aarde aanwezig, allemaal in contact 
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met mensen zoals jij en ik qua frequentie. 
Nu er is een overeenkomst getekend met aarde space force, die uit meerdere 

landen bestaat, Amerika, Rusland, niet China die zijn nu bezig om een hub te 
bouwen, zoiets uit Deepspace 9 serie, als voorbereiding. Kijk de aarde wordt al 

door 900 verschillende minder positieve beschavingen bezocht, omdat ze iets van 
de aarde willen, grondstoffen, mensen, kinderen, etc. Pas als de deepstate is 

gevallen, zal disclosure er komen, was al in 2023 de bedoeling, is vertraagd, neem 
de oorlog in Rusland, In de Oekraine ligt een heel groot spaceark van 1 van de 24 

seeders, daar zijn dumps omheen gebouwd, daar waren ze bezig mbv die reverse 
engenering techniek een hybride soldaten te maken met AI high tech wapens om 

de aarde over te nemen, daarom is daar die oorlog, als dat allemaal is opgeruimd, 
kan er openlijk contact komen met andere galactische beschavingen en zal de 

mensheid oa vrije energie krijgen en alles wat daarmee ook ontstaat en zal er een 
boost komen in ons evolutie, disclosure zal dan opengaan, alle gelovige gaan 

doorzien, wat ze eigenlijk echt aanbidden, etc, etc 

  
NAAR WIE LUISTER JIJ? 

Vinden wij dat intelligent? Is dat Bron? Nee…dan exposeer je dat aan de hele 
wereld. En dat is wat er onderweg is. En al die mensen die zeggen van daar komt 

een false flag, een vals contact, een soort disclosure, een buitenaardse attack komt 
er allemaal, allemaal in scène gezet. Die mensen weten helemaal niks! Misschien 

hoor jij daar wel bij…Dat weet je helemaal niet! Dan vraag ik wie heeft je dat 
verteld dan? Ja dat wordt daar gezegd, op internet op de uitzending. O ja? Het is 

wat dat je door het leven moet met de gedachte daar komt straks een buitenaardse 
aanval. Nou weet je wel dat er al honderd miljoenen mensen dat denken op Aarde 

en met dit onderwerp bezig zijn? Ik hoor het overal en Illuminatie zitten 
erachter…Ik weet niet in welke verdieping die mensen willen zitten van de realiteit, 

maar ik zit in een andere realiteit. 
  

Yanadath - Natuurlijk wilt de Deepstate een fake alien invasie, angst veroorzaakt 

lus, dus houdt de mensheid in lage frequentie, groeien niet in hun bewustzijn, op 
die manier wordt het collectief bewustzijn groei vertraagd, dus ook de disclosure, 

deepstate zal er alles aan doen, om disclosure, dus ook openlijk contact met andere 
beschavingen tegenhouden, maar ze zijn aan de verliezende hand. Maar klopt 

disclosure had nu in 2023 al moeten gebeuren, is vertraagd zal nu hopelijk 2024 
zijn. Maar zit giga complex in elkaar, maar er zijn duizende schepen in ons 

zonnestelsels, zelfs de 24 seeders zijn nu hier aanwezig. 
  

MASSALE OPENING VAN DE ‘HEMELSE RIJKEN’ 
De realiteit waar ik vandaan kom en weet wat er gebeurt en ik me op mijn Bron 

afstem, en we anderen mensen mogen ontmoeten en kunnen 
mobiliseren/kalibreren, gaat er iets heel anders gebeuren. En dat is een massale 

opening van de “Hemelse Rijken”. En dat zijn krachtige mooie Wezens. Hele mooie 
Wezens uit Basisrealiteiten. Mensen van vlees en bloed. Die op een heel nuchtere 

manier aanwezig zullen zijn en elke vorm van aanbidding compleet zullen afwijzen. 
  

Dus kalibreren, dus dit stukje weg, nu zitten we hier, bij het bewustzijn van jezelf 

(Bronplaatje) 
Wat weerhoudt jou te leven volgens je aller diepste, wat staat ertegen aan, welk 

https://matrix-nl.freevar.com/
https://linktr.ee/yanadath


 
 

René & Yanadath                                    Pagina 7 van 14                Webpages  https://matrix-nl.freevar.com  & https://linktr.ee/yanadath                                   

gewicht staat ertegenaan, om te leven wat je werkelijk voelt? Zie de 
dwarsverbanden, want dat is de taal van het contact. Ik had ook liever een 

simpelere situatie ontmoet hier op Aarde maar de feiten zijn gewoon dat we 
allemaal op een bepaalde manier gekneveld lijken te zijn in ons eigen bestaan door 

onze eigen overtuigingen. 
  

12.000 VERSCHUIVINGEN IN 24 UUR TUSSEN VERSCHILLENDE 
REALITEITEN 

Er wordt veel gezegd en dat is beeldschermvervuiling. Want als we uitgaan van dat 
iedereen, heel veel mensen in deze wereld het moeten snappen dan gaan we uit 

van dat de oplossing – dat noem ik nu even oplossing- zich gaat ontrollen in deze 
werkelijkheid. Dus dat er in deze werkelijkheid dus eerst dingen moeten 

veranderen. En vanuit kwantumniveau, het aspect hoe deze werkelijk functioneert, 
hoeven mensen dat helemaal niet allemaal te weten. Het enige wat er nodig is, en 

dat is heel wat, dat er in andere parallellen, trilling actief wordt, waardoor we 

ineens in een ander scenario zitten. Doorgaans door de hele dag in 24 uur tijd, 
gebeurt dat op hoofdlijnen zo’n 12.000 keer. Dat hebben we niet door, maar zo’n 

12.000 keer per 24 uur vinden er verschuivingen plaats tussen allerlei verschillende 
realiteiten. Die naadloos ligt heel dicht tegen elkaar aan, dus zeg maar een master-

timeline. En daar zitten allemaal tijdlijnen omheen en daar schuiven we steeds een 
beetje van heen en weer, heen en weer. En in die bandbreedte denken we en 

voelen we van het gaat al een heel stuk beter, maar we zitten nog steeds op die 
hoofdtijdlijn. Op dat hoofdvibratieveld, dat zijn overigens niet eens tijdlijnen. Dat is 

ook niet belangrijk. Ik hou me ook helemaal niet bezig met de massalijn. Ik hou me 
alleen bezig met wat ik voel en ik hou me bezig met het weten dat er een bepaalde 

trilling aan bewustzijn gegenereerd moet worden. Met elkaar, iedereen op de eigen 
unieke manier, waardoor je ook gezamenlijk, als je dat ook zo kunt zien en ook 

echt inzet, en niet wilt worden zoals ik ben…is niet aan te raden. Je moet jezelf zijn 
en dat je niet meedoet met Martijn maar dat je het zelf doet. En dat iedereen die 

bij elkaar komt en gezamenlijk vanuit de eigen Bron, vanuit dat denken, 

hopsa…Boem… ook zo de wereld inbrengt, dat frequentieveld, weet ik dat er een 
bewustzijnsgewicht ontstaat, wat 150 dominosteen in de matrix van deceptie 

omverduwt.  
En ik ben daar overigens niet op uit hoor dat dat gebeurt, maar ik druk het nu zo 

uit, daar heb ik de 8 miljard mensen niet voor nodig. En dat is ook de illusie die 
gecreëerd is omdat daarmee de onmogelijkheid wordt getoond dat het kan lukken. 

En dat je daardoor opgeeft en toch in de rust gaat en zegt weet je wat, ik word 
gewoon rustig oud en ik bereid me voor op de terugkomst naar huis en dan kun je 

gewoon met je duimen draaiend wachten tot het moment daar is. En via het licht, 
whuuuw…………, dan kun je daarheen. Maar dat is niet wat het is. Dus daar moeten 

we bij weg blijven. 
Maar dat is niet zoals jij voelt dat het anders is, dan is het voor jou anders. 

  
WEERBAARHEID KOMT VOORT UIT DE HERSENGOLFSTAAT 

Naar de Bron, het deltaniveau, in het deltaniveau, in de Bron als we kijken naar de 
lichaamsintelligentie van ons. In het deltaniveau ligt ook de immuniteit, het 

afweermechanisme. Dat hebben wetenschappers ook vastgesteld dat onze 

lichaamsintelligentie, dus van het biologische lichaam, dat in de deltahersengolven, 
b.v. ook de ademhaling wordt geregeld. Dat komt niet uit het brein, van bèta of 
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thèta, dat komt uit een ander niveau. Weerbaarheid hebben tegen verstoringen, we 
noemen dit hier ziektes. Dus de weerbaarheid komt voort uit de delta 

hersengolfstaat. Dus het immuunsysteem van ons wordt gestuurd, bestuurd is AAN, 
actief vanuit onze Bronkracht. (Stap daar weer overheen). Dat betekent dus dat we 

misschien het dwarsverband kunnen leggen dat de mensheid op zich niet in haar 
Bronkracht verkeert en daarom ook ziek is. We moeten naar die Bron toe…daar 

binnenin. 
  

We moeten herkennen, dingen doorzagen die er gebeuren en helemaal niet 
dienstbaar zijn voor jezelf. 

  
VOELEN VAN NERVOSITEIT OF ‘LICHTE VERLIEFDHEID’ 

Blokkades die er zijn om te voorkomen om in de Bron te komen, ga je in verbinding 
met je Bronkracht, ga je in de her-kalibratie, ga je naar een ander bewustzijn 

trilling toe, dat kan ook een nervositeit oproepen. Als je iets voelt in je leven wat je 

moet doen en het komt ineens heel dichtbij, kan je hart sneller gaan kloppen. Dan 
krijg je een bepaalde nervositeit of een soort kleine verliefdheid op het leven, wat 

zich op allerlei mogelijke, gekke, manieren kan uiten. Maar wat er gebeurt, is dat je 
neurologische systeem, je brein naar andere hersengolven gaat en die andere 

hersengolven zijn andere trillingsvelden. En je reist door de zone heen van de 
creatie, wat van oorsprong allemaal één geheel was maar door de Annunaki-

Machinerie gesplitst is.  
  

BIPOLAIRE STOORNIS AANGEBRACHT DOOR DE ANNUNAKI 
Dat hebben zij gedaan:  

zij hebben een bipolaire stoornis heen ze in feite aangebracht bij ons, door alles 
eruit te filteren wat in het bèta bewustzijn ons leven is en wat daar niet dienstbaar 

in is, de fijne dingen en de negatieve dingen ook allemaal worden weg gefilterd 
naar het thèta bewustzijn. Dat op het moment dat als je door het thèta moment 

heen gaat, door het filtersysteem heengaat naar je Bron toegaan, dan gaat die 

frequentie waar al die problemen en ook positieve dingen liggen opgeslagen, gaat 
de macht grijpen. Dus wat er ook had kunnen gebeuren is iets heel positiefs op dat 

moment, waardoor het niet was door gegaan. Dat is wat hier gebeurt. Besef, wij 
allemaal, dat de blokkades, de dempingen, de blokkades die ons afhouden van de 

stappen die we te zetten hebben, de angsten en de onzekerheden, de gedachten, 
dat die niet alleen maar dat moment zijn waarin het zich toont, maar dat het zich 

tonen kan omdat je eigen bestaan, de ingrediënten zijn van de leugen. 
Het is best wel groot om dit te benoemen. Ik zeg in woorden dat we ons leven, 

bèta, of we dit zelf wel ooit gekozen hebben, het leven wat we zijn gaan ervaren, 
dus de hele epigenetica, de mensen om je heen, de plek waar je woont, de 

invloeden die er zijn, de winkel waar je boodschappen doet, dus zeg maar de 3D-
sleur…die heel mooi kan zijn.  

  
HET DAGELIJKSE LEVEN, HET BÈTAVELD IS EEN UITWERKING VAN JE 

DIEPSTE ANGSTEN 
We zijn een bèta leven gaan ervaren omdat we dat als reactie op onze niet 

Aanwezigheid van Bron hebben toegestaan. Het is op ons gekozen. Dus in feite is 

de hele uitbeelding van het bètaveld, dus je dagelijks leven, is een inrichting, is een 
uitwerking geworden van je diepste angsten. En dat is een hele grote constatering 
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maar dat gaat voor de hele mensheid op. Als dat niet zo zou zijn, als dat niet waar 
zou zijn collectief ook, ook voor jou als persoon, dan vraag ik me af wat doe je hier 

dan? Om er even gewicht tegen aan te leggen van durf het gewoon te zien.  
Daar waar het gezien wordt, wordt het bewustzijn, het besef van: wordt wakker! 

Redenen die worden ingevoegd die komen voort uit je eigen onevenwichtige 
bestaan.  

Niet van:  
Goh wat ben jij een onevenwichtig persoon, maar je tótale ingerichte leven dat als 

een soort web aan elkaar vastzit om te kunnen overleven. Terwijl we allemaal 
weten dat anders kan. En daar komen die bèta-blokkades uit voort. Die liggen 

opgeslagen in ons onderbewustzijn (thèta), maar in feite zijn ze al voorbereid door 
het leven wat we leven. Dat klinkt wel heel oordelend zo, maar het moet ook een 

beetje genuanceerd worden omdat we in het NU ook hele fijne dingen zitten. Ik zei 
dat ik ervan baalde dat ik in Nederland woon, plat gezegd. Ik ben hier heel gelukkig 

maar ik kan echt wel zeggen van “jongens ik moet hier niet zijn, dit is gewoon niet 

mijn plek”.  Heerlijk die regen maar doe mij de Braziliaanse regenwouden maar. Zo 
simpel, dat is wat ik erbij ervaar of Peru. 

Dus al die sta in de weg dus al die aanpassingen die zitten voorbereid in jouw 
bestaan. 

  
  

Mooie tekst van Nikola Tesla die aansluit op wat Martijn hierboven vertelt. 
Nikola Tesla adviseerde ons: 

 
"Als je het universum wilt begrijpen, denk dan in termen van energie, frequentie en 

vibratie." 
 

De wet van aantrekking is een van de universele wetten die ons bestaan 
beheersen. 

 

De kwantumfysica heeft aangetoond dat absoluut alles trilt, gedachten, emoties, ze 
hebben allemaal een bepaalde trillingsfrequentie. 

 
Om op te merken wat er om ons heen is, moeten we een vibratie hebben die 

compatibel is met de dingen om ons heen. 
 

Onze ogen zien alleen het zichtbare spectrum van licht, maar dit is slechts een klein 
deel van het gehele elektromagnetische spectrum. 

 
Zelfs ons oor hoort niet alle geluiden om ons heen, maar alleen de geluidsgolven 

die tussen de 20 en 20.000 trillingen per seconde zitten. 
 

Daarom zijn onze waarnemingen beperkt en afhankelijk van de compatibiliteit 
tussen onze eigen vibratie en die van externe dingen of energieën. Hoe meer we 

trillen, hoe meer we toegang hebben tot een complexer scala aan interacties met 
de externe omgeving. 

 

Onze fysieke wereld is een interpretatie van de oceaan van trillingen waarin we ons 
bevinden, gemaakt door onze zintuigen, de interpretatie wordt gemaakt op basis 
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van ons persoonlijke trillingssignaal. Het geeft aan hoeveel toegang we hebben tot 
de externe trillingswereld. 

 
Ieder van ons heeft een bepaalde trillingssignatuur. We kunnen dingen, emoties, 

ervaringen waarnemen... die binnen ons frequentiebereik vallen. Alles wat een 
hogere vibratie heeft, blijft voor ons ontoegankelijk. 

 
En dat gaat niet alleen over fysieke dingen, materie, maar ook de ideeënwereld, 

want ik vertelde dat alles trilt. Er zijn gedachten, emoties en woorden die een hoge 
frequentie hebben, net zoals er andere zijn met een zeer lage frequentie.  

 
Daarom is het niet aan te raden iemand anders te overtuigen van iets dat voor ons 

duidelijk is, want er is een verschil op trillingsniveau.  
We zeggen niet: "Je zit op een andere golflengte"?  

 

Als we doorgaan met debatteren over het standpunt van de ander, zullen we 
langzaam afglijden naar hun frequentieband, en dat zal ons uitputten, ons goede 

humeur verpesten, "we zijn uit zen". 
 

Telkens wanneer we een situatie willen ‘ophelderen’, zullen we gewoon zinken en 
onze vibratie verlagen. Elke ergernis, probleem, teleurstelling, irritatie, zorg, enz., 

waar we meer aandacht aan besteden dan we zouden moeten (en waar onze 
aandacht naartoe gaat, gaat onze energie, toch?)  

 
Dit heeft het potentieel om onze vibratie zodanig te verlagen dat we het punt 

bereiken van het veranderen van ons persoonlijke aantrekkingspunt, waardoor 
onze trillingssignatuur verandert en we mensen, gebeurtenissen en 

omstandigheden naar ons toe te trekken die ons nog meer van streek zullen 
maken, zorgen zullen maken enzovoort 

 

Epigenetica, de wetenschap van hoe ons DNA wordt veranderd door de externe en 
interne omgeving (gedachten, emoties, overtuigingen, intenties ...), heeft 

aangetoond dat ons geluk afhangt van onze eigen percepties. 
 

Als we het doel van een onaangename ervaring in ons leven kunnen begrijpen, 
accepteren, integreren en oplossen, zal het geen macht over ons hebben.  

Als we in deze vibrerende oceaan leven en weten dat onze eigen gedachten en 
emoties in wezen vibrerend zijn, beginnen we te begrijpen hoe je de omringende 

realiteit kunt beïnvloeden door de vibratie van alles wat je uitstraalt (gedachten, 
emoties, gesproken woorden). 

 
Het universum reageert altijd op de vibratie die we doorgeven, niet op lege 

woorden, mechanisch gesproken gebeden. 
 

De brug tussen wetenschap en spiritualiteit wordt gebouwd door de Wet van 
Trilling. 
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Kalibratie tekening 
 

Trilling schept vorm 
(Fragment uit deel 2 van Callibratie-dag 12 oktober 2023) … 

  
Trilling is geluid, wat geluid doet, dat geluid transportmiddel is en het gaat veel 

sneller dan het geluid zich voortbeweegt.  
En dat geluid ook materie is, dat geluid bevoorraad kan worden door een 
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intelligentiekracht die we hier emoties noemen, die we Bron noemen.  
Simpelweg om door erin aanwezig te zijn, door de trillingen die het geluid al is, 

door de stemmen die daarin zitten, de stemmen die het zijn en mijn of jouw 
aanwezigheid in muziek wordt alles anders.  

En dat zijn goddelijke holografische transmissies die worden uitgezonden.  
  

Dus ook in het geluid die de Aarde raakt, Aarde wordt geraakt door kosmische 
geluiden uit andere dimensies, in de geluidsfrequenties zitten allerlei holografische 

transmissies bij uit andere beschavingen.  
En wij roepen bij: “Waar zijn ze dan?” 

  
Geluid is iets heel specifieks en we moeten goed beseffen dat deze wereld waarin 

we leven, dat het de “materie-wereld” nu is, zoals we het nu ervaren afkomstig is 
uit allerlei verschillende frequentie-netwerken.  

Het is niet één 3D-wereld, deze driedimensionale wereld die we zo noemen “3D”, 

deze werkelijkheid, die materie is, die IS er omdat die afkomstig is uit allerlei 
verschillende taalvelden.  

Dat is zo geassembleerd, ontworpen, en daar liggen alle mogelijkheden in.  
Uit die taalvelden, uit die frequenties, kan alles ontstaan.  

Diegene, die iets laat ontstaan, die daar een materiewereld uit laat ontstaan, is 
diegene die de trilling bevoorraadt met de Bron, die de trilling bevoorraadt met het 

goddelijke, de essentie. 
  

Dus nog een keer weer, niet uit een boek, maar uit wie persoon, personen, 
allianties, sterrenbeschavingen, kosmische volkeren zijn.  

En het wordt heel veel door het experiment, wat onze werkelijkheid is, wordt heel 
veel aan geluid bevoorraadt door allerlei verschillende – in ideologische 

achtergronden – beschavingen.  
Er zijn heel veel strijdgroepen, die willen dat wij worden zoals zij zijn.  

En als wij worden, zoals zij zijn, als ik mijn eigen intentiekracht er niet inzet, als ik 

mijn goddelijke essentie niet in materie breng, dus in de frequentie van het licht en 
het geluid, als ik dat niet bevoorraad en ik word de frequentie van het systeem, dan 

ben ik eigenlijk een representant van hen. 
  

En zo switchen wij in deze wereld via vibratie tussen allerlei verschillende 
afkomsten.  

En hier heb je ook het shapeshifting fenomeen, dat je kunt shapeshiften, van vorm 
veranderen.  

In trilling verander je eerst, dat je eerst helemaal een andere trilling wordt, en dan 
de trilling die jou vormt, die jou vult, de resonantie, dat je in feite een krijger bent 

van die beschaving.  
En zo wordt er geschaakt met mensen op deze wereld. 

  
Mens heeft eigenlijk het anker van zichzelf kwijtgeraakt.  

En het is nu tijd dat wij instappen via onszelf, maar er is een hele grote 
interdimensionale oorlog gaande vanuit allerlei verschillende hoeken, tussen 

verschillende hele grote volkeren en beschavingen, die niet de Kracht in zichzelf in 

balans hebben en hun eigen agenda’s voorrang geven, en daarbij wordt niets 
ontzien.  
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Werelden worden overgenomen, werelden worden onder controle gebracht, 
werelden krijgen dus de vormgeving, daar komt er TIJD waar de mensen naartoe 

gaan.  
Mensen hebben dan ook gewoon een soort slachtofferrol, in die wereld, dat ze 

denken dat ze ergens heen gaan. 
  

En die trillingen zijn ontzettend belangrijk, want trilling schept vorm. Op moment 
dat wij instappen in het Koninkrijk van ons Hart, in onze binnenste intelligentie, in 

een (platgezegd) goedaardig mens-zijn en in vrijheid zijn en ook in vrijheid naar 
andere mensen zijn, dan wordt DIE trilling via jouw bewustzijn in het veld een soort 

schild. Dat is het grote schild dat in boeken en op grote schilderijen wordt 
getekend. De wachters van het Licht, van het vrije bewustzijn… die leven vanuit 

deze kracht, die is een bewustzijnstrilling, een rijk van jezelf waar andere entiteiten 
hun trilling niet in kwijt kunnen. 

  

En daarop zijn allerlei programma’s ontworpen dat de trillingen die bv op een 
persoon X worden afgeschoten en die is beschermd door het eigen Licht, dus die 

kan de aanvallen wel voelen, dat trillingsveld wat niet wordt geabsorbeerd, wat niet 
in die persoon terecht komt, manifest, omdat die persoon zijn/haar bewustzijn er 

niet op afstemt, dat er wel de route is waar die trilling wel naar toe gaat. En de 
trilling gaat altijd in een cyclus, een directe cyclus naar de persoon toe die dicht bij 

de persoon staat waar de poging op wordt ondernomen, want “als we jou niet 
kunnen treffen, dan treffen we wel iemand, die jou kan treffen”. 

  
En zo werkt het hier, dat moet je doorzien. Het is geen angstscenario of complot, 

het is een frequentiewetgeving. En laten we eerlijk zijn, het is fantastisch bedacht, 
het zit heel goed in elkaar. Want als ik in mijn schild, mijn bewustzijn leef en ik 

word aangevallen via een persoon, de aanval gaat via de persoon die mij lief is. En 
dat kan evenzogoed jij zijn, want jij bent me ook lief, daar zit geen verschil in, dan 

kan het zijn dat jij mijn grootste tegenstander gaat worden om in mijn Licht te 

kunnen staan. En dan is er maar de vraag, wat ga ik doen, buig ik of sta ik? En 
buigen is niets mis mee. Het is niet zo, dat als je buigt voor de chantage die een 

ander op je werpt, omdat daar de aanval wordt uitgevoerd… Maar we moeten 
onszelf herinneren, dat we daar niemand ten dienste mee zijn, niemand, inclusief 

onszelf niet. Een trilling is een heel belangrijk transportsysteem, een heel groot 
belangrijk transportsysteem. 
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Niveau 1; Beta/ hoofd-bewustzijn, materie wereld, 
denk taal, analytisch, 5% 

Niveau 2; theta/ sub-
bewustzijn, harde schijf, 
95% 

Niveau 3; Bron-bewustzijn, weten wat vrijheid leven is, organisch 
humanoïde Scheppingswezens, binnenin 

Niveau 1 en 2 horen één te zijn, maar is afgescheiden 
Niveau 1 en 2 van oorsprong eigen vermogen daarom wordt mens in 1 gehouden 
Niveau 1 wordt met name door externe prikkels ingegeven (geuren, kleuren etc.) 
Niveau 1 is deze dimensie. Wat staat er tussen ons (3) en 1 in? Hierin afwezig/niet bewust 
Niveau 2 is geheugen bassin 
Niveau 3 is gehackt, 1 en 2 zijn eruit ontstaan 
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